
Dagsorden for FSO-bestyrelsesmøde torsdag den 21. april 2022 

 
Fremmødt: 
Gerda, Casper, Frederik, Inge, Johnny, Susanne, Mark, Julie. 

Punkt på dagsorden Diskussion Aktion 
1. Godkendelse af referat fra 

bestyrelsesmøde den 
11.08.  Medsendt. 

 

 alle 

2. Orientering 
 
A. Formandens 
B. ”Landsbyfællesskab” 

(Casper) 
C. ”Heimdalerne” 

(Frederik) 
D. Økonomi (Susanne) 
E. Loppestald (Johnny) 
F. Nyhedsbrev og 

hjemmeside (Mark) 
 

A: prisstigninger fra Fibia 
B: Frederik har styr på udførelsen. Der 
knokles. Der er udfordringer med at grave el-
kabler ned på legepladsen. Der mangler at 
blive monteret lamper og projektet nærmer 
sig afslutning.  
C: Frederik efterlyser flere yngre kræfter. Vi 
diskuterer hvem vi kan få til at hjælpe. 
D: Kassekredit er pt -21000kr. Banken vil 
nedskrive så vi kun kan trække 200.000kr 
Det godkender vi. 
140 betalende medlemmer.  
Indtægter indtil nu i år: 
58.900kr loppestalden 
58.300kr udlejningen 
13.751kr arrangementer i foreningen. 
E: Stort loppemarked på lørdag.  
Vi mangler sælgere…  
Effekter til loppemarked fra container i 
Tølløse. På ugebasis. Vi overvejer at investere 
i en trailer til foreningen, hvis vi skal køre til 
Tølløse mere permanent. Vi ved ikke hvad 
fremtidsudsigterne er for afhentning af 
effekter til loppemarked. 
F: Mark vil gerne bare samle indholdet i 
nyhedsbrevet. Julie laver flyer og Mira vil 
også gerne hjælpe til. 
Præsentation af bestyrelsen mangler stadig.  
 
 

Gerda 
Casper 

3. Endnu engang gennemgang 
af den færdige prisliste for 
udlejning af huset, 
herunder indførelse af 
tvungen rengøring ved leje 
af huset og tidshorisont for 

Vi skal søge om energitilskud i Holbæk 
kommune.  
Nye priser bliver præsenteret.  
 

Gerda 



lejemål. Endelig aftale om 
bortskaffelse af affald, 
opstilling af affaldsspande 
til sortering. Evt. 
lejestigning pga. 
energikrise. 
 

 

Vi får olie på 3 gange årligt 800L – ca. 
22000kr pr gang. Vi skal lige kigge regnskab 
for at se hvor meget vi skal søge. 
 
Skal vi sætte energi tilskud på udlejningerne?  
Vi afventer til vi ser om vi får tilskud fra 
kommunen. Gerda 

4. Evaluering af sommerfest 
den 20. august. 

 

 

42 voksne + 6 børn til spisning om aftenen.  
35 om morgenen.  
Ikke noget overskud. – 600kr for dagens 
arrangement.  
Festen skal hvile i sig selv. 
 

Gerda 

5. Evaluering af Høstfest  
 

 

 

20.000kr i overskud 
Vi skal ikke have samme kok næste gang. 
Vellykket fest ellers.  

Inge 

6. Årsprogram for 2023 
 
 

 

Vi diskuterer forskellige arrangementer.  
Poul Harrison arrangeret af Jens 
Tyroler fest flyttes enten til marts eller 
jan/feb. 
Sct Hans overgår til Mark – i nyt format. 
Medlemsfest slås sammen med sommerfest 
permanent. 
 

 

7. Postkasse til 
Forsamlingshuset 

 

 

Nøgleboks er løsningen, -Casper indkøber. Casper 

8. Telefon til ”Udlejer” pt. 
Sonja 

 

 Droppes. Sonja vil ikke have ny telefon, 
Honorar til Sonja… Hun melder ud når det er 
arbejde som skal honoreres. 

Sonja/Susanne 

9. Åbning af cykelsti den 8. 
oktober. 
 

Åbningsfest  
Vi skal have kaffebord fra kl. 10 kl. 11 
kommer borgmester.  
Vi holder morgenbord. Vi skal være der kl. 9. 
Skolestuen og møllen holder åbent.  
Mørkøv fejrer kl. 12. 
Hoppeborg skattejagt, taler mm. 
 

 

10. Underskrivelse af 
vedtægter 

 

 

Er klaret.  



11. Firma Julefrokost 18. 
november 

 
 

Indbydelser til firmaer i området.  
Vi koordinerer indbydelser til firmaer i 
området.  
Anders vil finde musik til festen. 
Maden: buffet Brugsen 
Unge piger til opvask er der styr på.  

Gerda 

12. EVT:  Bordopstilling til bestyrelsesmødet skal stå i 
mailen og ikke inde i dagsordenen(word-
dokumentet.)  

Mark 

13.    
 
  
 


